
Jaarverslag 2024 KBO afd. Almere 
 
 

Inleiding   
In januari stonden we als bestuur voor een flinke uitdaging. Ineens was er geen 
overkoepelend KBO-orgaan meer en waren we meer op onszelf aangewezen. 
Maar aan het eind van het jaar kijk ik met een tevreden gevoel terug op hetgeen zich 
ontwikkeld heeft mede in samenwerking met KBO-Flevoland. 
We hebben een mooi ledenmagazine waarin we regelmatig iets kunnen lezen over 
Flevoland en KBO-Almere. De website functioneert goed en blijft zich steeds verder 
uitbreiden met informatie.  
Onze leden zijn enthousiast over de inhoud van ONS en Bijsluiter en de invulling van 
de ledenmiddagen, die wij nog steeds gratis aanbieden inclusief drankjes en hapjes. 
Het leden bestand loopt weliswaar iets terug maar we zijn nog steeds de grootste KBO-
afdeling in Flevoland. 
 

Op provinciaal niveau verlopen de contacten met de andere vier KBO-afdelingen zeer 
prettig en is de onderlinge verstandhouding prima.  
Ook het collegiale overleg met de KBO-bonden van Friesland, Groningen en Utrecht 
gaat in goede harmonie. 
 

Inmiddels heeft KBO-Flevoland zich formeel aangesloten bij het Senioren Netwerk 
Nederland (SNN). Dit Netwerk bestaat inmiddels uit diverse provinciale KBO-bonden 
en behartigt de seniorenbelangen op landelijk niveau. 
Zelf ervaar ik binnen dit SNN en zeer collegiale sfeer, een open mind en een filosofie 
van ‘de groten helpen de kleinen’.  
Momenteel wordt er door het SNN veel druk gelegd op ministers, staatssecretarissen 
en Kamerleden op de dossiers pensioenen en zorg. 
 

2024 kunnen we wat het bestuur betreft met een goed gevoel afsluiten en treden wij 
wat de KBO betreft 2025 hoopvol tegemoet. 

Ingeborg Korte, voorzitter KBO-Almere 
 

Bestuur 
Het Bestuur bestond begin 2024 uit vijf personen.  
Voorzitter: Ingeborg Korte, secretaris: Philomeen van Dielen, penningmeester: Ans 
van de Kamp, reiscommissie: Elly Hollander en evenementencie.: Ans van Koutrik.  
 

Tijdens de ALV heeft Philomeen afscheid genomen als bestuurslid vanwege haar 
verhuizing naar Zwolle en sindsdien is de secretarisfunctie vacant. Deze wordt tijdelijk 
waargenomen door de voorzitter. Bovendien is ook de functie van vicevoorzitter nog 
steeds vacant. 
 

Financiën 
Het financieel verslag over 2024 wordt via de penningmeester als aanhangsel bij dit 
verslag opgenomen. 

  



 

Ledenbestand en -administratie 

 31-12-2023 1-1-2024 31-12-2024 

 460 474 468 

Vrouwen 334 342 337 

Mannen 126 132 131 

Gem. leeftijd 78 jaar 79 jaar 79 jaar 
 

Er zijn in 2024 helaas 16 leden overleden, 2 leden zijn verhuisd en 26 leden hebben 
opgezegd. De ledenadministratie wordt verzorgd door Marjo ten Bosch, die er tevens 
voor zorgt dat de vrijwilligers, die de ONS-magazines en de Bijsluiter maandelijks (11 
x) bij de leden bezorgen, de benodigde aantallen voor hun rayon ontvangen. 
 

Commissies 
De Redactiecommissie die maandelijks (11 x) die weer maandelijks de Bijsluiter 
verzorgde en bestaat uit vier leden: Wim van Putten, Corrie Kanis, Wim Kanis en 
Ingeborg Korte. 
 

De Evenementencommissie verzorgde de ledenmiddagen en bestaat uit Ans van 
Koutrik en zn. ondersteunen de andere bestuursleden. 
Over het algemeen werden de ledenmiddagen goed bezocht en brengen voor de leden 
tot op heden geen extra kosten met zich mee. 
Op 5 oktober hebben wij deelgenomen aan de SeniorenPlusBeurs. 
Drie bestuursleden hebben om beurten de kraam bemenst. Er was redelijk veel 
belangstelling en heeft ook een paar nieuwe leden opgeleverd.  
De ‘kerstviering’ op 23 december bestond uit een goed verzorgde lunch bij Het 
Eksternest en een bijzonder gezellig muzikaal optreden door Dick Raat. Bijna 70 leden 
bezochten deze activiteit. 
 

De Reiscommissie bestaande uit Jan en Elly Hollander; zij organiseerden ook dit jaar 
weer in september een succesvolle vakantie naar 
Ootmarsum. De deelnemers keerden na deze midweek zeer enthousiast en voldaan 
weer huiswaarts. 
 

Anita Knape verzorgde ook in 2024 de felicitaties zodat leden die een bijzondere 
verjaardag of huwelijksfeest vierden een mooie unieke felicitatiekaart ontvingen. Deze 
kaarten worden overigens door Marjo ten Bosch handgemaakt! 
 

Vrijwilligers  
Het bestuur heeft grote waardering voor de bezorgers van het ONS-Magazine en 
Bijsluiter, evenals de andere vrijwilligers. Ieder jaar krijgen zij allen een kleine 
stoffelijke blijk van waardering. 
Helaas loopt het aantal bezorgers terug om redenen van gezondheid, ouderdom en 
andere redenen. Dit heeft tot gevolg dat de druk voor de resterende bezorgers erg 
(soms té) groot wordt. Door de coördinator Marjo ten Bosch wordt regelmatig een 
dringende oproep gedaan om nieuwe bezorgers. 

  



Communicatie 
Als communicatiemiddelen hebben we de website, die wordt beheerd door Timo van 
Dijk en algemene informatie omvat en onze nieuwsbrief de ‘Bijsluiter’. Leden vinden 
hier informatie over onze afdeling; o.a. over de maandelijkse ledenmiddagen op de 2e 
maandag van de maand en andere activiteiten.  
 

Belangenbehartiging 

Belastinghulp 
Ook in 2024 hebben Joyce Kuldipsingh, Ingeborg Korte, Jan Hollander en Pieter Baede 
weer vele leden kunnen helpen bij het invullen van hun belastingaangifte. In februari 
worden zij jaarlijks ‘bijgeschoold’. 
 

Onafhankelijke Cliëntondersteuner (OCO) 
Er zijn vanuit de KBO-Almere twee OCO’s aangesloten bij OCO Almere, nl. Elly 
Hollander en Ingeborg Korte. 
OCO’s geven ondersteuning bij bijvoorbeeld het ‘keukentafelgesprek‘, maar ook bij 
andere problemen met (overheids-)instanties. 
 

Sociaal Domein 
Onze KBO is vertegenwoordigd het BO+ (Breed Overleg Plus). Dit orgaan is opgezet 
als de spreekbuis van de Almeerders richting gemeente en moet informatie leveren 
aan de leden van de Adviesraad Sociaal Domein (ASD), zodat de gemeenteraad tijdig 
van gevraagd en ongevraagd advies kan voorzien. 
 

ROCOVF 
In het Regionaal Overleg Openbaar Vervoer Flevoland (ROCOVF) behartigt Wim 
Kanis namens de KBO de belangen voor senioren m.b.t. het openbaar vervoer in 
Flevoland en in het bijzonder in Almere.  

Ingeborg Korte, secretaris a.i. 
  



 

 
 


